同意派遣函
为促进汉语国际推广事业，为加强与国外的文化交流，我校同意派遣XXX（护照号码：XXXXX，男，1991年1月27日出生，我校XXXX学院2013级体育教育训练学专业硕士研究生，身份证号：XXXXXXXXXXXX）于2016年2月赴巴西里约天主教大学孔子学院任汉语教师志愿者，其赴巴西费用将会由国家汉办承担。
特此证明。


河北师范大学
2016年1月13日

CERTIFICATION
[bookmark: OLE_LINK5][bookmark: OLE_LINK3][bookmark: OLE_LINK4][bookmark: OLE_LINK1][bookmark: OLE_LINK2]In order to develop the Chinese international promotion and strengthen the cultural exchanges with foreign countries, we agreed to dispatch Pang Xupeng (Passport Number: E20860900, Male, Born on January 27, 1991, Postgraduate of Physical Education and Training in College of Physical Education, ID : 130602199101271519) to the Confucius Institute at Catholic University of Rio de Janeiro, Brazil, as a volunteer Chinese teacher, in February 2016. The Confucius Institute Headquarters will cover his transportation costs to Brazil.
Hereby certified
[bookmark: _GoBack]

Hebei Normal University
January 13, 2016

